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ZAPISNIK 
 36. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

 
36. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 24. svibnja 2022. (utorak), s početkom u 17:00 
sati, u prostorijama mjesne samouprave, Pomerio 26 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Igor Sušić, predsjednik VMO 

 Helena Pehovac Baričević, članica VMO  

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Iva Sušić, članica VMO 

 Miomira Milovanović, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 

 Toni Gjugja, zamjenik predsjednika VMO 
 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Igor Sušić i predložio slijedeći dnevni red: 
 

 
1. Komunalna problematika 
2. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

 

Usvajanje Zapisnika 35. sjednice VMO Brajda-Dolac: 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

                  GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  024-05/22-01/1 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-10 
Rijeka,  26. svibnja 2022. 

 
 
 
 



 

2 

 

 

AD. 1 

Vijećnica Helena Pehovac Baričević ukazala je na veliki problem sa glodavcima s kojim se susreću 

stanari Ciottine ulice kućni broj 3 i Ulice Uski prolaz. Pretpostavlja da je problem u pijesku koji se 

nalazi ispod spremnika za otpad te predlaže da se kontaktira predstavnik stanara nebodera u 

Trpimirovoj ulici da se zajednički pokuša riješiti problem. Vijeće podržava prijedlog Vijećnice. 

Zaključak: 

Uputiti će se dopis nadležnim službama i predstavniku stanara u Trpimirovoj ulici (Veliki neboder). 

 

 

AD. 2 
Vijećnicu Helenu Pehovac Baričević zanima u kojoj je fazi uređenje parka za pse te moli očitovanje 
nadležnih službi. Vijeće se slaže s upitom Vijećnice. 
Zaključak: 
Uputiti će se dopis nadležnim službama. 
 
Vijećnica predlaže da se slijedeće godine kroz male komunalne akcije postavi više sprava za 
vježbanje u parku Pomerio, da se izgradi pješčanik za manju djecu te da se uz  pješčanik planira 
sadnja listopadnog stabla koje bi djeci omogućilo hladovinu tijekom igre u ljetnim danima. 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 18:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Brajda-Dolac 
 

                  Miomira Milovanović Igor Sušić 
  


